
ZÁPIS z 2. jednání 
 

Výboru pro sport a volný čas ZHMP konaného dne 15. 12. 2020 v 17:00 hod. 
 

Videokonference prostřednictvím aplikace Cisco WEBEX 
 
 
 

Schválený program 
 

 
 

K jednotlivým bodům programu: 
 

1. Úvod 
Jednání zahájil v 17:00 předseda výboru Mgr. Petr Kubíček - přivítal přítomné členy 

výboru i hosty.  

 

Přítomno 9 členů výboru, výbor je usnášeníschopný. V místnosti byli přítomni také 

hosté přizvaní k bodu č. 4, Ing. Tomáš Buriánek a Ing. Tomáš Křapáček ze 

společnosti Moore Czech Republic. 

 

Z jednání výboru je pořizována audionahrávka. 

 



 

2. Schválení programu jednání, volba ověřovatele zápisu 
Předkladatel: předseda Výboru pro sport a volný čas ZHMP přednesl navrhovaný 

program, který byl členům výboru zaslán emailem společně s podklady. Jako 

ověřovatele zápisu navrhl pana Petra Fifku. Předseda výboru dále vysvětlil 

organizační detaily. Pan Karel Hanzlík si v reakci na program jednání vzal slovo a 

navrhl bod č. 4, konkrétně koncepční materiál Plánu rozvoje sportu a sportovních 

zařízení v hl. m. Praze 2021 - 2032, přeřadit na lednové zasedání výboru s tím, že 

nebyl dostatek času se s materiálem seznámit. Předseda Kubíček reagoval, že se 

jedná pouze o informativní bod a o prvotní seznámení a uvedl, že se materiál bude 

důkladněji probírat až v lednu. Předseda Kubíček navrhl výboru vzít materiál pouze 

na vědomí.  

 

Usnesení číslo T-VS-0008 
Výbor pro sport a volný čas ZHMP 
 

1. schvaluje  
navržený program jednání a ověřovatele, jímž je Petr Fifka. 

 

Přijato jednomyslně, pro: 9, proti: 0, zdržel se: 0 
 
 
 
3. Zápis z 1. jednání Výboru pro sport a volný čas 
Předseda Kubíček otevřel rozpravu k tomuto bodu a vyzval výbor k uvedení 

případných připomínek či námitek vůči zápisu. Nikdo se nepřihlásil. 

 

Usnesení číslo T-VS-0014 
Výbor pro sport a volný čas ZHMP 
 

1. schvaluje 
zápis z 1. jednání Výboru pro sport a volný čas. 

 
Přijato jednomyslně, pro: 9, proti: 0, zdržel se: 0 



 
 
4. K návrhu Plánu rozvoje sportu a sportovních zařízení v hlavním městě Praze 
2021 - 2032 
Předseda Kubíček předal slovo hostům ze společnosti Moore Czech Republic, kteří 

koncepční materiál zpracovávali. Ing. Tomáš Křapáček představil sebe i svého 

kolegu Ing. Tomáše Buriánka a předestřel základní strukturu, metodologii a klíčové 

závěry výzkumu, které vycházely z dotazníkových šetření a jednání pracovních 

skupin. Předseda Kubíček následně vyzval členy výboru k položení dotazů. Přihlásil 

se Karel Hanzlík s tím, že velice oceňuje koncepční materiál a děkuje za něj. 

Předseda Kubíček diskuzi uzavřel a na základě poznámky Karla Hanzlíka navrhl 

výboru vzít na vědomí informaci o předloženém návrhu Plánu rozvoje. Konstatoval, 

že se Plán rozvoje bude probírat na lednovém zasedání výboru a vyzval členy 

výboru k zaslání případných písemných dotazů. 

 

Usnesení číslo T-VS-0009 
Výbor pro sport a volný čas ZHMP 

 

1. bere na vědomí 
informaci o předloženém návrhu Plánu rozvoje. 

 

Přijato, pro: 8, proti: 0, zdržel se: 0 
 
Miloš Růžička kvůli technickým problémům neslyšel závěr rozpravy ohledně bodu č. 

4 a odpojil se z hlasování. 

 

Ing. Tomáš Buriánek a Ing. Tomáš Křapáček se rozloučili a opustili jednání. 

 

 

5. K návrhu na úpravu rozpočtu vlastního hl. m. Prahy v kapitole 04 a 
poskytnutí investiční dotace Městské části Praha 19 (tisk Z-8911) 
Předseda Kubíček otevřel rozpravu k bodu o rozpočtu. O slovo se přihlásil pan 

zastupitel Ladislav Kos a doptal se na částku 11 milionů, která měla být vydána z 

rozpočtu na stavbu sportovní haly v Kbelích, a na změny v rozpočtu. Na jeho dotaz 



zareagovala paní Lenka Němcová a osvětlila, že finanční částka je adekvátní a hala 

již stojí. O slovo se přihlásila Mariana Čapková a poděkovala oběma předřečníkům 

za ujasnění. Pan starosta Hanzlík dále popsal investiční akci v městské části Praha 

19 Kbely a potvrdil, že hala stojí, funguje a zbývá ji dofinancovat. Mariana Čapková 

poděkovala za vysvětlení.  

 

Usnesení číslo T-VS-0010  
Výbor pro sport a volný čas ZHMP 
 

1. doporučuje 
Zastupitelstvu hl. m. Prahy předložený návrh usnesení ke schválení. 

Přijato jednomyslně, pro: 9, proti: 0, zdržel se: 0 
 
 
6. K návrhu na uzavření Dodatku č. 2 k Veřejnoprávní smlouvě o poskytnutí 
účelové dotace - víceletého grantu s příjemcem dotace Rugby klub Petrovice, 
z. s. (tisk Z-8910). 
Předseda Kubíček otevřel rozpravu. O slovo se přihlásil pan Kos a uvedl, že se 

dodatkem zabývali na Komisi a schválili jej. Předseda Kubíček poděkoval za 

doplnění a vyzval členy k hlasování. 

 

Usnesení číslo T-VS-0012 
Výbor pro sport a volný čas ZHMP 
 

1. doporučuje 
Zastupitelstvu hl. m. Prahy předložený návrh usnesení ke schválení. 

 

Přijato jednomyslně, pro: 9, proti: 0, zdržel se: 0 
 
 
7. K návrhu rozpočtu hl. m. Prahy na rok 2021 v kapitole 04 - sport a volný čas 
Předseda Kubíček představil další bod, otevřel rozpravu a upozornil, že návrh 

rozpočtu pracuje s variantou 320 milionů korun na sport a volný čas. Pan starosta 

Hanzlík vyjádřil znepokojení nad propadem financí putujících do sportu, s čímž 



souhlasili v následné diskuzi i ostatní členové výboru. Paní Čapková apeluje na to, 

aby byla suma v rozpočtu pro sport vyšší.  

 

K jednání se připojil radní Vít Šimral. 

 

Radní Vít Šimral argumentoval, že příjmy Prahy jsou na úrovni roku 2010, čemuž 

odpovídá i výše rozpočtu. Starosta Hanzlík kontroval, že provozní náklady na 

sportoviště od roku 2010 stouply. Z následné diskuze vyplynul požadavek na to, aby 

byl vzat na vědomí rozpočet na rok 2021 a výbor vyzval radního Šimrala k jednání o 

navýšení alokace finančních prostředků v rozpočtu minimálně na výši rozpočtu 2020 

s termínem do února 2021. Pokud by nedošlo v rámci vyjednávání k navýšení 

prostředků pro oblast sportu a tělesné výchovy, výbor žádá pana radního Šimrala o 

provedení rozpočtových úprav v rámci kapitoly 04 - školství, především z 

mandatorních výdajů, a přesun částky cca 100 milionů korun do oblasti sportu a 

tělesné výchovy. Mariana Čapková si vzala slovo a vyjádřila souhlas s prvními 

dvěma body usnesení, ale nesouhlasila s tím, aby se finance ubraly z oblasti 

školství.  

 

Mariana Čapková se rozloučila a odpojila z jednání. 

 

Usnesení číslo T-VS-0011 

Výbor pro sport a volný čas ZHMP 
 

1. bere na vědomí 
představený rozpočet hl. m. Prahy na rok 2021 v kapitole 04 - sport a volný 

čas. 

 

Přijato jednomyslně, pro: 9, proti: 0, zdržel se: 0 

 

2. vyzývá radního Víta Šimrala k jednání o navýšení alokace finančních 
prostředků v rozpočtu minimálně na výši rozpočtu 2020 do února roku 
2021. 

 
Přijato jednomyslně, pro: 9, proti: 0, zdržel se: 0 



 
3. nedojde-li k navýšení alokace, výbor žádá o provedení rozpočtových 

úprav a o přesun částky z mandatorních výdajů do kapitoly 04 - sport a 
volný čas. 

 
Přijato, pro: 6, proti: 1, zdržel se: 2 
 

Ing. Miloš Růžička po hlasování dodal, že prioritou je, aby měla Praha schválený 

rozpočet. Pokud nedojde k pozitivní úpravě rozpočtu, byl by rád za seznámení s 

návrhem postupu a s přehledem opatření, která budou směřovat k nové komunikaci 

se sportovním prostředím a k zajištění chodu sportovních organizací a zařízení. 

Starosta Dohnal se k této myšlence připojil. 

 

 

8. Informace o aktuálně schválených tiscích Radou hl. m. Prahy 
Předseda Kubíček představil další bod programu, otevřel rozpravu, ale nikdo se o 

slovo nepřihlásil. 

 

Usnesení číslo T-VS-0013  
Výbor pro sport a volný čas ZHMP 
 

4. bere na vědomí 
informace o aktuálně schválených tiscích Radou hl. m. Prahy. 

 

Přijato, pro: 8, proti: 0, zdržel se: 0 
 
 
9. Různé 
Předseda Kubíček do bodu zařadil kalendář termínů konání dalších jednání výboru 

pro rok 2021. Navrhl, aby se jednání výboru konala vždy v úterý před konáním 

Zastupitelstva hl. m. Prahy, a to od 17:00. První jednání v roce 2021 by se konalo 

19. 1. od 17:00. Zúčastnění členové výboru s termínem souhlasí. 

 

Navržené termíny jednání výboru v roce 2021 



 
 

19. 1.  17:00 

16. 2. 17:00 

16. 3. 17:00 

20. 4. 17:00 

25. 5. 17:00 

15. 6. 17:00 

7. 9. 17:00 

12. 10. 17:00 

9. 11. 17:00 

14. 12. 17:00 

 
Nejsou žádné další návrhy k projednání. Nikdo nemá připomínky, včas budou 

rozeslány podklady i program. Předseda Kubíček všem poděkoval za účast a 

jednání ukončil. 

 

Jednání výboru bylo ukončeno v 18:40 hodin.  

 
 
 

 

 

 

 


